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Skolebestyrelsesmøde   

Den 14. januar 2025 18.00 – 20.00 

 

Ordstyrer: Aske 
Forplejning: KS 
Fraværende: Line, Jakob og Signe.  

Referat: AO 

Dagsorden 

Pkt. 1  
kl.18.00 

Godkendelse af aftenens dagsorden 

Pkt. 2  
kl.18.00 

Forplejning 

Pkt. 2  
kl.18.05 

Meddelelser fra: 

- Skoleledelse 

Kristian fortæller om baggrunden for at Alba og Antonina (elevrådet) er med i dag.  

Der har været indskrivningsmøde for de kommende 0. klasser.  Der var omkring 100 
pers.  

Den nye skolechef har mødt alle skoleledere i dag. 

Det var en fin afslutning i forbindelse med juleferien. Vi mødtes i Aula’en og det er 
formentlig sidste gang vi kan mødes alle. 

Der bliver MUS i de kommende måneder.  

En lærer skal på barsel d. 20.2. Vi forventer at have nye skemaer klar mandag i uge 5. Da 
barslen skal dækkes internt, vil mange klasser få nye skemaer. 

Pædagogisk  dag d. 31.1.25. 

- Medarbejdere 

Klasserne går i skoletiden, som led i Danmarks Indsamlingen. Der læses også. Skolen 
holder regnskab med gået kilometer og læste sider.  

- Forældre  

Ordning med makker ved toiletbesøg. Thomas fortæller, at forældre har sagt, at de ikke 
mener, at det er en god ordning og beder skolen overveje alternativer. Skolen er meget 
åben overfor nye tiltag.  
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Overvejelser om juleafslutning i kirken - skal det retænkes.  

Der efterspørges mere info - en hilsen fra skoleleder. Kristian fortæller om sine 
overvejelser om kommunikation. Der opfordres til at kommunikere, hvordan 
kommunikationen fremover bliver.  

Der opfordres til at kigge på parkeringsforholdene på forældreparkeringen. Hjælpsomt 
hvis p-pladser blev streget op.  

Grus på parkeringsplads ved Fritidsgården. 

Hilsen fra skolebestyrelsen på Aula.  

Pkt. 3 
kl. 18:20 

Gødvad og Dybkærskolens klub-samarbejde (Mette & Aske) 

Mette og Aske var til møde med Agnethe og Christian (Dybkærskolen). Klubben har 
oplevet en tilgang af elever fra Gødvadskolen. På mødet blev drøftet relationen mellem 
de voksne i klubben og børnene fra Gødvadskolen. Børnene føler sig som gæster i 
Klubben. Overgangen er svær. Muligheder: dele en voksen mellem stederne, En voksen 
fra Gødvadskolen kan følge med, venskabsklasse fra midten af 3. klasse, de voksne fra 
Klubben kunne besøge Gødvadskolens SFO og lave aktiviteter, kan 3. klasserne være i 
Klub en dag pr. måned. 

Antonina og Alba fortæller, hvorfor de stoppede i Klubben.  

Susanne fortæller, at der tidligere har været venskabsklasse med Dybkærskolen allerede 
i 0. klasse.  

Der skal være en yderlig dialog med Klubben omkring mobilpolitik. Der er ikke på 
nuværende tidspunkt en mobilpolitik for Klubben. Dette kunne tages op på fællesmøde d. 
19.5. 

Pkt. 4  
kl. 18:40 

Nyt fra Elevrådet 

Der bliver i elevrådet talt om fællesskab og aktiviteter, der kan understøtte dette. Det 
kan fx være en pyjamasdag, fodboldtrøjedag etc.  

Besøg af Danske Skoleelever på elevrådsmøde. Der blev arbejdet med 4. verdensmål - Alle 
skal gå i skole.  

Der arbejdes hen mod at elevrådsmøderne bliver med fokus på “børnepolitik” i stedet for, 
at der mangler bolde, fodboldmål ol.  

Elevrådet vil gerne rundt i klasserne for at præsentere sig selv. Der opfordres til, at 
elevrådet også kommunikerer til forældrene. 

Antonia var med til møde med kommende forældre, hun fortalte om at gå på 
Gødvadskolen.  

Pkt. 5  
kl. 19:00 

Infrastruktur (KS & Thomas) 

- Udvidelse af skolen 
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- Trafiksikkerhed på skolens areal 

Der holdes løbende møder omkring kapacitetsudvidelse. Byrådet har bevilget 27 mill. til 
udvidelse på Gødvadskolen frem til 2031. Det er kommunikeret, at det beløb ikke rækker.  

Der arbejdes ud fra, at skolen har en ny bygning med 4 klasselokaler og et fællesrum klar 
til brug fra uge 43 2025. Bygningen er blivende og giver dermed Gødvadskolen 4 
klasselokaler ekstra, når Eriksborgskolen er klar. Disse lokaler kan benyttes til de 
faglokaler skolen ikke har pt. 

Der er sat penge af til Eriksborgskolen nu.  

Thomas har kommunikeret til MJA og ligeledes talt med et byrådsmedlem. MJA har 
vendt tilbage til Thomas og vil gerne høre lidt mere om det vi mangler her. SB takker ja 
til, at Thomas går videre med MJA.  

Udvidelse af legeområder ved skolen og SFO samt parkeringsforhold ved Fritidsgården 
er i et andet spor.  

Trafiksikkerhed - Der har været to episoder med børn, der er ramt af en bilist i 
rundkørslen i løbet af et halvt år. Der mangler belysning ved fodgængerfelt fra den 
runde parkeringsplads og over til skolen. Thomas vil rette henvendelse, så der kigges på 
trafiksikkerheden. 

Pkt. 6  
kl. 19:20 

Skole-/hjemsamarbejdet 

- Principper for skole-/hjemsamarbejdet 
 

Det besluttes, at alle SB-medlemmer til næste møde kigger princippet for 
skole-hjemsamarbejde igennem og bringer kommentarer med til mødet.  

- Indslag fra Stefan Hermann min 08:57-15:36 
 
Forslag om et fælles arrangement for Gødvad- og Dybkærskolens forældre med Stefan 
Hermann 
 

- Forældre/skole samarbejdet (KS) 

“Blive til mere end sig selv”. Større fokus på fællesskab og arbejdet med det. 

Rikke Yde har skrevet bogen “Markante forældre”, og hun står for skolens pædagogiske 
dag. Rikke Yde taler om typer af mennesker/forældre, man som professionel møder i 
skolen. Hvordan samarbejder man klogt med “tidens” mennesker? At danne børn til 
fællesskab - et fællesskab som udfordres af præstationssamfundet.  

Drøftelser om inddragelse af forældrerådene samt at give mulighed for drøftelser på 
forældremøder. 

Pkt. 7  
kl. 19.40 

Oprettelse af lokale specialklasser (KS) 
 
“Alle børn skal gå i skole i deres nærområde”. Citat fra Skoleafdelingen og det man 
startede med at arbejde med for ca. 1,5 år siden. For at gøre sig erfaringer med rykket 
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med mange segregerede børn starter man et projekt, “Oprettelse af specialklasser”. 
Skolen har tilkendegivet sin interesse i at deltage i projekt om oprettelse af 
specialklasser. SB bakker op og godkender skolens deltagelse i projektet.  

Pkt. 8 
kl. 19.55 

Godkendelse af referat 

 
Næste møde 
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